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Datum indiening: 28 juni 2018 
 
Onderwerp:  Verkeer op de dijken 
 
Naam indiener: Hanno Krijgsman (GroenLinks) 
 
 
 
 
 
Aanleiding: 

Op 19 april 2018 kwam een 16-jarige fietser uit Veenendaal om het leven bij een ongeval met een auto op 

de Randwijkse Rijndijk, tussen Randwijk en Opheusden. Dit incident doet vragen rijzen over de veiligheid op 

de dijken voor fietsers. 

In de Gelderlander a   ei 8 stelt de ge ee te: O ze dijke  ke e  ee  ege situatie die a  alle 
ge ruikers er a  raagt goed op te lette , zi h aa  de regels te houde  e  altijd aakzaa  te lij e  …  
Op basis van dit ene ongeval, hoe verdrietig ook, hebben wij geen voornemen maatregelen te nemen om 

ijzigi ge  aa  te re ge  i  het ge ruik a  o ze dijke  

 

De Fietsersbond in Overbetuwe pleit voor het autoluw maken voor de dijken in Driel en Randwijk. Er zijn 

volgens Fietsersbond voldoende alternatieven voor snelverkeer beschikbaar. Met het weren van doorgaand 

snelverkeer zouden de dijken een stuk veiliger en aantrekkelijker voor langzaam verkeer worden, aldus de 

Fietsersbond 

 

GroenLinks vraagt zich af hoe druk het is op de dijken, hoeveel ongelukken er gebeuren en of er 

maatregelen nodig zijn om eventuele ongevallen in de toekomst te voorkomen. 

 

 
 
Vragen: 
 
1) Wat is de verkeersintensiteit op de dijken? Hoeveel fietsers, wandelaars, skaters, ro ers, auto’s, 

motoren en vrachtwagens rijden er dagelijks op de verschillende wegvlakken? 

2) Hoeveel gevallen van ongevallen en bijna-ongevallen zijn er bij het college bekend? Graag inzicht in 

deze ongevallen en bijna-ongevallen 

3) Is de oorzaak van het genoemde ongeval al bekend? Zo ja, kunt u ons hier inzicht in geven? 

4) Wij begrijpen dat het College tot de conclusie gekomen dat er geen maatregelen nodig zijn om 

wijzigingen aan te brengen in het gebruik van de dijken. Op basis van welke informatie is het College tot 

deze conclusie gekomen? 

                                                           
1
  Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de vragen 

te beantwoorden is 30 dagen. 

 Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 
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